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Protokół z X (10) posiedzenia 

Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej 

w dniu 27 stycznia 2024 roku 

 

      godz. 1300-1516 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Biłas Władysław  

2. Ciołek Andrzej 

3. Czyż Paweł Artur 

4. Dzienis Jarosław Wiktor 

5. Kazaniecki Krzysztof Tomasz- Starosta 

6. Kozioł Anna Anetta 

7. Kuliś Małgorzata Marianna 

8. Mościński Piotr 

9. Rant Piotr  

10. Senda Grażyna Barbara 

11. Staroszczuk – Luto Anna 

12. Walc Jarosław 

13. Wardziejewska Marzanna Marianna 

14. Wójtowicz Stanisław 

15. Zyborowicz Anna  

 

Ad.1 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński otworzył  

X (10) posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej stwierdził quorum (14 radnych 

obecnych) pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /lista obecności w załączeni - zał. 

nr 1 do protokołu/. 
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Ad.2 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński otworzył 

posiedzenie z proponowanym porządkiem obrad /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński przeprowadził głosowanie w sprawie 

zatwierdzenia porządku obrad. 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński 

poinformował, że protokół z IX (9) posiedzenia Komisji był wyłożony do wglądu  

oraz przesłany drogą elektroniczną. Zapytał czy członkowie Komisji mają uzupełnienia  

bądź sprostowania do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Komisja 14 głosami za przy 1 osobie nieobecnej przyjęła protokół z IX (9) posiedzenia 

Komisji. 

 

Ad.4 

Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk 

przedstawił informację na temat możliwości przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania “Lider w EGO” /prezentacja w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 

Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk 

bardzo szczegółowo omówił i przedstawił informację na temat możliwości przystąpienia  

do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania “Lider w EGO w formie prezentacji 

multimedialnej.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński powiedział, że wiele mieszkań jest 

zlokalizowanych w zabytkowych kamienicach i zapytał czy na takie mieszkania można 

pozyskać środki. Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał czy ochotnicze straże 

pożarne również takie środki mogą pozyskiwać. Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński 
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zapytał jakie są możliwości pozyskiwania środków w zakresie infrastruktury sportowej  

w główniej mierze jeśli chodzi o obszary wiejskie.  

 

Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk 

odpowiedział, że wspólnoty mieszkaniowe nie mogą pozyskiwać takich środków, ponieważ 

takie środki dostają miejsca ogólnodostępne. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania 

„Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk poinformował, że spotkał się ze wszystkimi strażakami 

i zachęcił ich do korzystania, nie mogą oni skorzystać tego na wyposażenie strażackie ale mogą 

wykorzystać takie środki na zawody, szerzenie wiedzy ratowniczej czy konkursy.  

Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk 

dodał, że zapytał w ministerstwie czy strażacy mogą kupić za te środki ubrania wyjściowe, 

natomiast uzyskał negatywną odpowiedź. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania 

„Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk powiedział, że jego zdaniem powinni móc, ponieważ 

strażacy pełnią funkcje społeczne. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider  

w EGO” Pan Jarosław Frańczuk dodał, że za takie środki stowarzyszenia sportowe mogą zrobić 

rozgrywki i jeśli będą one rozstrzygane między powiatami lub gminami, będą one dodatkowo 

punktowane. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław 

Frańczuk powiedział, że wykluczone z takich środków są Koła Gospodyń Wiejskich,  

ale on sam tego nie popiera.  

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc zapytał czy są jakieś określone terminy kiedy ruszy nabór 

wniosków oraz czy są stworzone regulaminy tych projektów i jeżeli tak to czy są dostępne  

na stronie internetowej.  

 

Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk 

odpowiedział, że jeszcze nie są dostępne, ponieważ trwają jeszcze uzgodnienia z urzędem 

marszałkowskim ale dokumenty zostaną ujawnione przy ogłoszeniu zamiaru przeprowadzenia 

konkursu. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław 

Frańczuk dodał, że wszystkie dokumenty będą jawne zarówno kwalifikujące do złożenia 

wniosku, ale również kryteria lokalne. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider 

w EGO” Pan Jarosław Frańczuk poinformował, że konkurs prawdopodobnie zostanie 

ogłoszony 3 marca. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO”  

Pan Jarosław Frańczuk powiedział, że powiedział, że jeśli ktoś chciałby złożyć na zakup sprzętu 

to nie będzie z tym problemu, natomiast przy inwestycji budowalnej musi mieć kosztorys 
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inwestorski podpisany przez uprawnioną osobę oraz wyjściowe rzeczy dotyczące pozwoleń na 

budowę lub zgłoszeń. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO”  

Pan Jarosław Frańczuk dodał, że najważniejsze są dobrze skompletowane dokumenty, 

ponieważ zdarzyło się tak, że ktoś wygrywał konkurs, dostał pieniądze ale nie zrealizował 

dotacji. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO”. Pan Jarosław 

Frańczuk poinformował, że dlatego też będzie punktowany stopień przygotowania wniosku  

do realizacji, aby ktoś szybko zrealizował dany projekt. 

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc zapytał jaki jest przewidywany okres od uruchomienia 

naboru wniosków do zakończenia ich przyjmowania. 

 

Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk 

odpowiedział, że może to być nawet rok, ponieważ po zamknięciu naboru są dwa miesiące na 

ich opracowanie, ocenę i poinformowanie urzędu marszałkowskiego, który dokonuje dalszej 

oceny i zaprasza do podpisania umów. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider 

w EGO” Pan Jarosław Frańczuk powiedział, że w związku z tym, że teraz będą to nabory 

elektroniczne może trwać to szybciej niż dotychczas. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy 

Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk dodał, że postara się skrócić okres 

przebywania wniosku w lokalnej grupie działania, aby jak najszybciej zrealizować założenia. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy Lider w EGO będzie również obsługiwał 

działalność pozarolniczą oraz czy aplikacja nie dotyczy samorządów tylko stowarzyszeń 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że miał przyjemność pomagać w pisaniu 

wniosków przez mieszkańców i zauważył, że termin roku jest trudnym terminem ze względu 

na to, że ludzie biorą wyceny maszyn i zdarzało się, że te ceny wzrosły i trzeba dołożyć wtedy 

środki własne. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że problemem jest również VAT, 

który nie jest kosztem kwalifikowalnym i duża część ludzi wycofuje się przez to. 

 

Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk 

odpowiedział, że pieniądze przekazane przez ministerstwo, które powinny iść na pozarolniczą 

działalność miały trafić do lokalnej grupy działania, niestety nie powiększyły one budżetu. 

Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk 

powiedział, że lokalne grupy mogły wybrać wszystkie działania, które były pozarolnicze, jako 

własne. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław 



5 

 

Frańczuk powiedział, że były takie grupy działania, które wcale pozarolniczych działalności 

nie wzięły. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław 

Frańczuk dodał, że w EGO przeznaczono połowę na przedsiębiorczość oraz na działalność 

pozarolniczą. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław 

Frańczuk dodał, że z tych działalności wybrano dwie- Krótkie Łańcuchy Żywnościowe  

oraz Zagrody Edukacyjne. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO”  

Pan Jarosław Frańczuk dodał, że nie wybrano takich działalności jak gospodarstwa opiekuńcze, 

ponieważ miało to polegać na tym, że beneficjent miał dostosować lokal do tego, aby można 

było przyjąć osoby niepełnosprawne, zapewnić im opiekę oraz wyżywienie. Prezes 

Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk dodał,  

że za 150 tysięcy nikt by tego nie zrobił. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania 

„Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk poinformował, że w tym projekcie nie zawarto również 

agroturystyki, natomiast zawarto turystykę, która zezwala na stawianie domków turystycznych. 

Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk 

dodał, że w takim przypadku obowiązuje ZUS, a nie KRUS. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy jest zapis o okresie przebywania  

na ubezpieczeniu rolniczym. 

 

Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk 

odpowiedział, że tak, jeśli chodzi o Krótkie Łańcuchy Żywnościowe oraz Zagrody Edukacyjne 

to dalej pozostaje się na KRUS-ie. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że chodzi o zapis przed złożeniem wniosku,  

czy jest termin roku. 

 

Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk 

odpowiedział, że trzeba być na KRUS-ie, aby sięgnąć po środki z działalności pozarolniczej. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy finansowanie działalności pozarolniczej  

jest na podobnych zasadach jak było to w armirze, czy jest na zasadach takich jak w LGD  

przy pozyskaniu środków na działalność. 
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Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk 

odpowiedział, że jest trochę inaczej niż była, ponieważ arymra patrzyła na rolników w sposób 

rolniczy, a LGD patrzy przedsiębiorczo. Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania 

„Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk dodał, że mimo wszystko zostaje się wciąż  

na KRUS-ie i są to najczęściej dotacje ryczałtowe. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant powiedział, że on ze swojej strony chciałby 

rekomendować, aby powiat przystąpił do tego stowarzyszenia, ponieważ jest to nowa 

możliwość integracji z samorządami z regionu EGO oraz jest to opcja promocji powiatu. 

 

Prezes Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO” Pan Jarosław Frańczuk 

dodał, że jest realizowany projekt, z funduszy europejskich, dotyczący ścieżek rowerowych  

po EGO. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że działalność Pana Prezesa jest imponująca 

oraz powiat należy do członków Lidera w EGO Bocian oraz jest członkiem zarządu 

stowarzyszenia. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że planowana jest inwestycja  

w ścieżki rowerowe i w ramach tego będą robione działania promocyjne, które będą 

negocjowane na bazie wniosku.  Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że na chwilę 

obecną trwa przetarg na dokumentację techniczną budowy dróg, które były wcześniej 

określone. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński powiedział, że temat ten powinien być poruszony 

również na kolejnej komisji i powinny zostać podjęte w tym kierunku działania. 

 

Ad.5 

Prezes spółki Goldmedica sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz przedstawiła 

informację z działalności GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi /informacja w załączeniu- zał. nr 4 do 

protokołu/. 

Prezes spółki Goldmedica sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz poinformowała,  

że GoldMedica sp. z o.o. w Gołdapi funkcjonuje w następującej strukturze:  Oddziały szpitalne: 

oddział rehabilitacji pulmonologicznej – 25 łóżek, oddział pediatryczny – 14 łóżek, oddział 

chirurgii jednego dnia – 4 łóżka oraz Izba Przyjęć. Ambulatoryjne lecznictwo specjalistyczne: 

poradnia chirurgii ogólnej, poradnia chirurgii urazowo-ortopedycznej, poradnia ginekologiczno 
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– położnicza, poradnia podstawowej opieki zdrowotnej, poradnia kardiologiczna, poradnia 

chorób płuc oraz Nocna i świąteczna opieka zdrowotna. W strukturze Spółki znajduje  

się również Ratownictwo Medyczne dysponujące dwoma zespołami. Pracownie 

specjalistyczne i laboratoria: Pracownia kardiologii nieinwazyjnej (bieżnia, holter) -  

na potrzeby poradni i oddziału rehabilitacji pulmonologicznej, pracownia RTG. Aparatura RTG 

wraz z częścią informatyczną i stacją odczytu kaset są własnością podmiotu zewnętrznego, 

świadczącego usługi dla GoldMedica, pracownia USG – usługi realizuje podmiot zewnętrzny 

na własnym aparacie, na podstawie umowy zawartej z GoldMedica sp. z o.o. w Gołdapi, dział 

fizjoterapii znajdujący się w budynku Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego oraz laboratorium 

analityczne. Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy: Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy – 55 łóżek, 

hospicjum domowe – usługi świadczone przez pielęgniarki i 1 lekarza w domu pacjentów, 

pielęgniarska długoterminowa opieka domowa – opieka pielęgniarska w domach pacjentów, 

ośrodek rehabilitacji leczniczej dziennej – 30 miejsc pobytu dziennego, dział fizjoterapii 

ambulatoryjnej oraz poradnia rehabilitacyjna. Prezes spółki Goldmedica sp. z o.o. w Gołdapi 

Pani Emilia Urbanowicz poinformowała, że GoldMedica Spółka z o.o. w Gołdapi w okresie od 

1 stycznia do 31 grudnia 2024 roku świadczyła usługi medyczne w zakresie lecznictwa 

szpitalnego, zakładu pielęgnacyjno-opiekuńczego, oddziałów rehabilitacji pulmonologicznej  

i dziennej ogólnoustrojowej oraz ambulatoryjnej opieki specjalistycznej, podstawowej opieki 

zdrowotnej oraz nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej - na podstawie kontraktów zawartych  

z Narodowym Funduszem Zdrowia. Prezes spółki Goldmedica sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia 

Urbanowicz powiedziała, że aktualna sytuacja finansowa prezentuje się następująco, czyli 

wynik finansowy Spółki GoldMedica utrzymuje się na podobnym poziomie, jak w roku 2023, 

i za 11 miesięcy roku 2024 zakład odnotował zysk brutto (przed opodatkowaniem CIT)  

w wysokości 1.274,44 tys. zł. (rok 2021 zamknięto stratą w wysokości 699,5 tys. zł). Przychody 

ze sprzedaży za 11 miesięcy 2024 roku wykazują wzrost w stosunku do roku 2023  

o ok. 2.034,2 tys. zł. Koszty działalności operacyjnej Spółki w roku 2024 zwiększyły  

się natomiast o 2.232,8 tys. zł w stosunku do roku poprzedniego. Na wzrost przychodów złożyły 

się między innymi nadwykonania w Oddziale pediatrycznym, pełne obłożenie pacjentów  

w Zakładzie Pielęgnacyjno-Opiekuńczym oraz bieżące regulowanie przez NFZ należności 

nadlimitowych wykonywanych w poradniach specjalistycznych, 3 fizjoterapii i rehabilitacji 

leczniczej dziennej. Na wzrost kosztów składa się głównie wzrost kosztów wynagrodzeń  

(+ 1.326,7 tys. zł), w związku z ustawowym wzrostem wynagrodzeń pracowników 

medycznych, usługi obce (+ 705,1 tys. zł) – tj. między innymi koszty żywienia, usługi 

diagnostyczne oraz podwykonawstwo medyczne (dyżury lekarskie + 362,7 tys. zł; ratownicy 



8 

 

medyczni + 139,3 tys. zł). Na wynik finansowy GoldMedica mają również wpływ pozostałe 

przychody i koszty operacyjne i finansowe. Pozostałe przychody operacyjne, to: równowartość 

odpisów amortyzacyjnych od środków trwałych zakupionych ze środków zewnętrznych  

oraz darowizny (sprzętu i leków). Dodatni wynik finansowy Spółki – bilansowo - pozwoli  

na poprawę kapitałów własnych. Dobra sytuacja finansowa zakładu pozwala na bieżąco 

regulować wszystkie zobowiązania. Liczba i wartość nominalna wszystkich udziałów to kapitał 

podstawowy - 19.594 udziały po 100 zł każdy, co stanowi kwotę 1.959.400 zł oraz kapitał 

zapasowy – 1.048.459,54 zł. W roku 2024 GoldMedica Spółka z o.o. w Gołdapi dokonała 

zakupu sprzętu i remontów: Projekt RPWM - „Doposażenie w sprzęt i aparaturę medyczną”: 

spirometr SPIRODOC – 6,7 tys. zł. Z dotacji Skarbu Państwa - Ministra Zdrowia: ambulans 

Mercedes-Benz – 527,0 tys. zł, urządzenie do oczyszczania powietrza – 18,5 tys. zł, nosze 

samojezdne – 52,2 tys. zł, urządzenie do przenoszenia pacjentów siedzących – 12,4 tys. zł, ssak 

przenośny – 6,7 tys. zł. Łączny koszt 616,8 tys. zł, w tym dotacja 500,00 tys. zł, wkład własny 

116,8 tys. zł. Z dotacji Powiatu Gołdapskiego (dotacja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  

na zakup sprzętu dla RTM): defibrylator LIFEPAK z akcesoriami – 98,7 tys. zł, urządzenie  

do kompresji klatki piersiowej Lucas 3.1 – 72,4 tys. zł, modem do defibrylatora  

do teletransmisji – 11,3 tys. zł, respirator transportowy – 52,0 tys. zł. Łączny koszt 234,4 tys. 

zł, w tym dotacja 233,6 tys. zł, wkład własny 0,8 tys. zł. Z dotacji Powiatu Gołdapskiego 

(dotacja Gminy Gołdap na zakup sprzętu dla Oddziału pediatrycznego): łóżeczko do fototerapii 

noworodków, bilirubinometr, nawilżacz powietrza, pompa infuzyjna, stojaki do kroplówek, 

aparat USG, aparat EKG. Łączny koszt 130,3 tys. zł, w tym dotacja 95,0 tys. zł, wkład własny 

35,3 tys. zł. Ze środków własnych: remont podłóg w oddziale pediatrycznym – 65,4 tys. zł, 

aparat do elektroterapii – 5,3 tys. zł, holter ciśnieniowy RR – 15,1 tys. zł, holter EKG 12-

kanałowy– 13,0 tys. zł, endoskop sztywny-cystoskop – 13,8 tys. zł, endoskop giętki-cystskop 

– 18,4 tys. zł, kompletny tor wizyjny – 43,2 tys. zł. Łączna wartość zakupionego sprzętu  

i wykonanych remontów wynosi 1.162,4 tys. zł, w tym: dofinansowanie RPWM – 6,7 tys. zł,  

z dotacji Powiatu Gołdapskiego (Wojewody W-M) – 233,6 tys. zł, z dotacji Powiatu 

Gołdapskiego (Gmina Gołdap) – 95,0 tys. zł,  z dotacji Skarbu Państwa – Ministra Zdrowia – 

500,0 tys. zł oraz ze środków własnych – 327,1 tys. zł. W roku 2024 Spółka otrzymała również 

darowizny sprzętu medycznego z Rządowej Agencji Rezerw Strategicznych (RARS): 

urządzenie do dezynfekcji pomieszczeń – 14,1 tys. zł,  łóżka elektryczne z materacami (5 szt.) 

– 49,5 tys. zł, wózek do transportu chorych – 5,9 tys. zł, pulsoksymetry (24 szt.) – 2,3 tys. zł. 

Łącznie otrzymano sprzęt o wartości 71,8 tys. zł. Prezes spółki Goldmedica sp. z o.o. w Gołdapi 

Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że działania podejmowane zarówno przez Zarząd 
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Powiatu jak i GoldMedica Sp. z o. o. w Gołdapi mają na celu znaczne podniesienie jakości, 

efektywności i dostępności świadczeń zdrowotnych poprzez modernizację sprzętu  

oraz wprowadzenie nowoczesnych technologii medycznych. Poprawa w tych obszarach 

pozwoli na bardziej efektywne leczenie pacjentów oraz skrócenie czasu oczekiwania  

na świadczenia medyczne. Aczkolwiek rozszerzenie zakresu rodzajów świadczeń musi być 

zgodne z dokumentami strategicznymi kraju i województwa. Planowane jest: wymiana 

rozdzielni prądu, remont studni wraz z zakupem urządzeń, jako dodatkowego źródła wody  

dla szpitala. Modernizacja infrastruktury POZ, Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej 

polegających na wymianie wewnętrznej instalacji elektrycznej, zmianie nawierzchni podłóg, 

szpachlowanie, wygładzanie, malowanie ścian i sufitów (inwestycja nie wymaga pozwolenia 

ani zgłoszenia na budowę), ze środków własnych, ewentualnie z dofinansowania z grantu  

dla projektu „Wsparcie podstawowej opieki zdrowotnej (POZ)”. Wniosek o dofinansowanie 

został uznany za poprawny. Uruchomienie oddziału wewnętrznego uzależnione jest przede 

wszystkim od następujących czynników: środki finansowe na sprzęt diagnostyczny, leczniczy, 

meble medyczne, środki finansowe na remont pomieszczeń, zabezpieczenie kadry medycznej, 

zawarcie umowy z NFZ na finansowanie świadczeń- odbyła się rozmowa z Dyrektorem NFZ, 

który potwierdził potrzebę tworzenia oddziału wewnętrznego w Gołdapi, pismo w sprawie 

zarezerwowania środków w planie budżetu NFZ na 2025 rok zostało wysłane. GoldMedica  

Sp. z o. o. (od lipca 2024 – dotychczas) złożyła następujące wnioski o dofinansowanie: wniosek 

do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie projektu "Rozwój i modernizacja wyposażenia 

GOLDMEDICA SP. Z O.O. w celu wzmocnienia opieki szpitalnej jednego dnia, POZ  

oraz ASO", który ma na celu podniesienie jakości i dostępności świadczeń zdrowotnych 

poprzez modernizację infrastruktury oraz doposażenie placówki w nowoczesny sprzęt 

medyczny. Projekt obejmuje miedzy innymi zakup nowoczesnego sprzętu i wyposażenia 

medycznego diagnostycznego, które jest niezbędne do prowadzenia Oddziału Wewnętrznego, 

w tym: wyposażenie pracowni endoskopii (gastroskopy, kolonoskopy, myjnia endoskopowa, 

sterylizator endoskopowy), aparat RTG – z dwoma detektorami i zaawansowanymi funkcjami 

wraz z systemem elektronicznym, mobilny aparat RTG z ramieniem C, aparat EKG  

z pulsoksymetrem z wózkiem i drukarką, Kardiomonitor dotykowy modułowy z drukarką, 

czujniki, mankiety, wózek jezdny do ww. kardiomonitora, Videolaryngoskop z kompletem 

końcówek, rejestrator holterowski EKG, aparat USG wielofunkcyjny. Ogólna wartość 

złożonego wniosku to 4 222 691,30 zł, wkład własny stanowi wartość 952 284,07 zł. Wniosek 

o dofinansowanie z programu Interreg Litwa-Polska 2021-2027 zadania mającego na celu 

rozwój Rehabilitacji Dziennej i Rehabilitacji Ambulatoryjnej jako elementu poprawy zdrowia 
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fizycznego i psychicznego poprzez: adaptację, modernizację i remont dotychczas 

nieużywanych pomieszczeń do potrzeb realizacji świadczeń rehabilitacyjnych, likwidację 

barier architektonicznych i zagospodarowanie terenu wokół budynku, gdzie będzie usytuowane 

wejście do działu rehabilitacji, które uwzględnia profilowanie terenu pod potrzeby osób 

niepełnosprawnych, wyposażenie pracowni rehabilitacyjnych w nowoczesny sprzęt, szkolenia 

fizjoterapeutów w zakresie nowoczesnych metod stosowanych w rehabilitacji 

ogólnoustrojowej, ponadto wniosek o dofinansowanie obejmuje zakup wyposażonego 

ambulansu pogotowia ratunkowego w celu zwiększenia własnej floty medycznej w szpitalu. 

Odpowiednia pod względem ilości i jakości flota medyczna w jednostce jest podstawą 

szybkiego dotarcia do pacjenta, biorąc pod uwagę szczególnie jakość dróg i małą gęstość 

zaludnienia na terenach wiejskich. Ogólna wartość projektu to 881 939,25 euro, wkład własny 

176 387,85 euro. Wniosek o powierzenie grantu w wysokości 300 tys. zł w ramach Projektu 

grantowego pn. „Wsparcie podstawowej opieki zdrowotnej (POZ)”realizowanego w ramach 

Działania FENX.06.01 System ochrony zdrowia Programu Fundusze Europejskie  

na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021- 2027 (FEnIKS) GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi 

jest podmiotem leczniczym zabezpieczającym potrzeby medyczne mieszkańców Powiatu 

Gołdapskiego. Najważniejszym wyzwaniem dla jednostki w roku 2025 (tak jak w poprzednim) 

jest prowadzenie zbilansowanej działalności bieżącej, utrzymanie oraz pozyskiwanie nowej 

kadry medycznej, które pozwoli oferować usługi medyczne co najmniej na dotychczasowym 

poziomie. Pozyskanie kadry medycznej jest w chwili obecnej kluczowym wyzwaniem dla 

jednostki z uwagi na położenie geograficzne, lokalny potencjał społeczny, profil i wielkość 

jednostki oraz uwarunkowania rynkowe w obszarze ochrony zdrowia. Istotnym elementem 

działalności Spółki na rok 2025 są plany inwestycyjne. Prognozowanie sytuacji finansowo-

ekonomicznej oraz organizacyjnej w zakresie usług medycznych jest uwarunkowane ogólną 

sytuacją społeczno– gospodarczą w kraju oraz w dużym stopniu jest uzależnione  

od prognozowanych zmian systemowych w obszarze opieki zdrowotnej. Jednostka ze swojej 

strony dołoży wszelkich starań, aby w stale zmieniającej się sytuacji, której przyszłych skutków 

nie można do końca przewidzieć, monitorować potencjalny wpływ na prowadzoną działalność 

i podejmować wszelkie możliwe kroki, aby złagodzić ewentualne negatywne skutki  

dla jednostki. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński powiedział, że jeśli chodzi o uruchomienie 

oddziału wewnętrznego to wiadome jest, że wiele urządzeń potrzebuje ciągłego zasilania 

energetycznego. Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał czy spółka posiada 
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agregaty oraz jak wygląda ogólna sytuacja w spółce z zabezpieczeniem energetycznym. 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński dodał, że wypowiedź Pani Prezes brzmi bardzo 

optymistycznie i sytuacja spółki prezentuje się coraz lepiej. 

 

Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz odpowiedziała, że ma 

nadzieję, że będzie jeszcze lepiej. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia 

Urbanowicz poinformowała, że spółka posiada nowy agregat i dzięki niemu nie powinno być 

żadnych zagrożeń. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz 

powiedziała, że studnia jest w o wiele gorszym stanie, natomiast spółka jest na etapie szukania 

tańszego wykonawcy, aby ją naprawił. 

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, że Pani Prezes wspomniała, że oddział 

chirurgii jednego dnia jest problematyczny. Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, 

że on sam nie do końca rozumie jak funkcjonuje ten oddział i zapytał czy dotyczy to również 

chirurgii urazowej. 

 

Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz odpowiedziała, że tak, 

dotyczy to również chirurgii urazowej.  Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani 

Emilia Urbanowicz powiedziała, że chirurgia jednego dnia to sala zabiegowa, w której 

wykonuje się drobne zabiegi i pacjent wychodzi ze szpitala tego samego dnia. Prezes spółki 

GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz dodała, że jest to również chirurgia 

urazowa. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz 

poinformowała, że najważniejsza różnica polega w płatnościach. Prezes spółki GoldMedica Sp. 

z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że jeśli jest coś robione w ramach 

poradni chirurgicznej to jest to mniej płatne, natomiast w chirurgii jednego dnia, gdzie zabieg 

wymaga większego znieczulenia czy dłuższej procedury to jest to lepiej płatne. Prezes spółki 

GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że przy znieczuleniu 

miejscowym są małe możliwości zabiegowe, dlatego pomimo, że ten oddział jest i on w innych 

szpitalach przynosi większe pieniądze, to nie jest on wykorzystywany. Prezes spółki 

GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz poinformowała, że w projekcie  

do urzędu marszałkowskiego został wpisany m.in. zakup aparatu do znieczuleń ogólnych, 

ponieważ obecny jest już przestarzały, lampę operacyjną oraz stół, aby można było robić 

zabiegi. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, 

że została podpisana z panem profesorem Popko. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o.  
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w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz dodała, że została ona głównie zawarta pod kątem 

noworodków i badania bioder u nich, ale pan profesor przyjmuje również osoby dorosłe. Prezes 

spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że liczy na to, 

że chirurgia jednego dnia rozwinie się jeszcze bardziej. 

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, że wynika z tego, że są wykonywane tylko 

zabiegi planowane i szpital nie zabezpiecza urazów, które powstały nagle. 

 

Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz odpowiedziała,  

że wykonywane są wszystkie zabiegi, które są możliwe, jeśli chodzi o zabezpieczenie 

bezpieczeństwa pacjentowi bez konieczności znieczulenia ogólnego oraz większej diagnostyki. 

Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz dodała,  

że przykładowo jeśli jakieś złamanie wymaga zrobienia tomografii komputerowej, której nie 

ma w Gołdapi, to pacjent zostaje odesłany do miejsca, gdzie taka tomografia jest. Prezes spółki 

GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz poinformowała, że jeśli uraz 

wymaga zrobienia tylko RTG, to jest ono wykonywane w szpitalu. 

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, że około 2 lat temu miał zdarzenie, że jego 

syn uszkodził sobie rękę. Członek Komisji Pan Jarosław Walc dodał, że było to wczesnym 

popołudniem i po zawiezieniu syna na pogotowie nie udzielono mu pomocy. Członek Komisji 

Pan Jarosław Walc powiedział, że odesłano go wraz z synem do szpitala do Olecka. Członek 

Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, że dziwi go dlatego, że jest ta chirurgia, która nie 

wykonuje planu i jednocześnie nie zabezpiecza takich sytuacji. 

 

Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz odpowiedziała,  

że chirurgia jednego dnia działa w tym samym czasie, w którym działa poradnia. Prezes spółki 

GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że jeśli zdarzenie miało 

miejsce popołudniu i był lekarz, który nie jest chirurgiem, to pacjent został wysłany do miejsca, 

gdzie te zabezpieczenie chirurgiczne się znajdowało, czyli tam gdzie jest oddział i całodobowa 

opieka lekarska. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz 

dodała, że chirurgia jednego dnia nie jest oddziałem, w którym cały czas jest obsada. Prezes 

spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że gdyby było 

tego więcej to obok sali operacyjnej znajduje się 3 sale obserwacyjne i ta chirurgia jest możliwa 

do uruchomienia w większym stopniu, ale musi być lekarz anestezjolog oraz sprzęt. Prezes 
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spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że ma nadzieję, 

że do tego dojdzie i przeprowadzenie pełnej diagnostyki będzie odbywało się w Gołdapi. 

 

Członek Komisji Pan Jarosław Walc powiedział, że wynika z tego, że trzeba czekać, aż szpital 

pozyska anestezjologów. Członek Komisji Pan Jarosław Walc dodał, że lekarzy 

anestezjologów jest bardzo mało, ale ma nadzieję, że uda się ich znaleźć i zatrudnić. 

 

Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała,  

że wszystko wskazuje na to, że się uda, ponieważ 17 marca ma taki lekarz przyjechać. Prezes 

spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz poinformowała, że podejmie 

on pracę jako lekarz ogólny. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia 

Urbanowicz powiedziała, że będzie on musiał przejść egzaminy, aby nostryfikować 

specjalizację oraz egzaminy z języka polskiego i wtedy będzie mógł pracować  jako specjalista 

w danym zakresie. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz 

powiedziała, że nie sądzi, aby była potrzeba większa ilość anestezjologów niż jeden. Prezes 

spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz dodała, że można w tym 

uwzględnić dyżury, w których to lekarz będący pod telefonem, przyjdzie i poda znieczulenie 

pacjentowi.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że chciałby podziękować mieszkańcowi, który 

zainicjował pomysł rozmowy z profesorem Popko. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

poinformował, że jeśli chodzi o chirurgię jednego dnia, to jest to sala, która jest 

wyremontowana. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że powinno być to już dawno 

uruchomione, a od lat jest ona po prostu nieużywana. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, 

że nawet te zabiegi, które są planowane, nie były w tej sali wykonywane tylko w poradni. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jest to szansa na rozwój oraz rozwój 

dochodowy. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że w ramach działań Polska- Litwa 

został wpisany również ambulans, który powiat również chce pozyskać, aby nie musieć 

podnajmować i ograniczyć koszty z tym związane. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, 

że ma nadzieję, że niedługo uda się znaleźć finansowanie na remont potencjalnego oddziału 

wewnętrznego. 

 

Członek Komisji Pani Małgorzata Kuliś pogratulowała Pani Prezes jej zaangażowania  

i powiedziała, że już są widoczne zmiany w funkcjonowaniu spółki. Członek Komisji Pani 
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Małgorzata Kuliś zapytała czy udało się ustalić harmonogram pracowni rentgenowskiej z pracą 

lekarzy chirurgii i ortopedii. Członek Komisji Pani Małgorzata Kuliś powiedziała, że pojawił 

się problem z przyjmowaniem skierowań od pacjentów. Członek Komisji Pani Małgorzata 

Kuliś powiedziała, że pojawiło się dużo utrudnień po odejściu od wersji papierowej skierowań. 

Członek Komisji Pani Małgorzata Kuliś dodała, że pacjenci z e-receptami trafiają do pracowni 

rentgenowskiej, z której zawracani są po wersje papierową. Członek Komisji Pani Małgorzata 

Kuliś dodała, że przez takie sytuacje pacjenci kierują się na Węgorzewo czy Giżycko. Członek 

Komisji Pani Małgorzata Kuliś powiedziała, że warto byłoby to usprawnić, ponieważ ościenne 

powiaty dawno mają taką możliwość. 

 

Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz odpowiedziała, że w 

ciągu tygodnia od zgłoszenia takiej potrzeby został zmieniony harmonogram pracy RTG. 

Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz dodała, że są to spójne 

godziny z poradnią chirurgiczną. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia 

Urbanowicz poinformowała, że w sprawie e-skierowań i udzieli odpowiedzi na piśmie, 

ponieważ nie posiada na obecną chwilę takiej wiedzy. 

 

Członek Komisji Pani Małgorzata Kuliś zapytała czy w pracowni USG jest jeszcze inny lekarz, 

oprócz stałego, który wykonuje te USG. 

 

Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz odpowiedziała,  

że Pan Sternal wykonuje USG na zlecenie lekarzy. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o.  

w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że chciałaby, aby wszyscy lekarze przeszli 

przeszkolenie z USG i potrafili korzystać z tych urządzeń. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. 

w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz poinformowała, że aparaty USG, których potrzebuje 

chirurg czy ginekolog będą już w gabinetach tych poradni specjalistycznych, ponieważ 

wszystko jest przenoszone z planowanego do remontu budynku. Prezes spółki GoldMedica Sp. 

z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że Nocna i Świąteczna Opieka 

Zdrowotna będzie funkcjonowała w Izbie przyjęć i pogotowie będzie stacjonowało w budynku 

głównym szpitala. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz 

dodała, że takie aparaty USG już dawno powinny znajdować się w danej poradni, żeby nie 

trzeba było przechodzić na takie badania do innego budynku. 
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Członek Komisji Pan Paweł Czyż podziękował Pani Prezes za szczegółowe omówienie sytuacji 

szpitala i dodał, że sytuacja szpitala się stabilizuje i spółka się rozwija. Członek Komisji  

Pan Paweł Czyż powiedział, że z wypowiedzi Pani Prezes wybrzmiało zdanie, że spółka nie 

posiada tomografu. Członek Komisji Pan Paweł Czyż zapytał czy w związku z tym czy Pani 

Prezes analizowała kwestię zaopatrzenia spółkę w taki tomograf. Członek Komisji Pan Paweł 

Czyż dodał, że wykonanie badania tomograficznego jest kosztem ok.1300 zł dla mieszkańca,  

a terminy na NFZ są długie. Członek Komisji Pan Paweł Czyż zapytał w związku z nadzieją 

rozwijania oddziału wewnętrznego oraz chirurgii istnieje szansa na pozyskanie dofinansowania 

ze środków zewnętrznych na zakup takiego tomografu. Członek Komisji Pan Paweł Czyż 

zapytał czy istnieje również możliwość wygospodarowania pomieszczenia na taki sprzęt oraz 

czy jest dostępność specjalistów, którzy ten sprzęt mogliby obsłużyć. Członek Komisji  

Pan Paweł Czyż powiedział, że jego zdaniem dostęp do takiej pracowni byłby ułatwieniem  

oraz spowodować rozwój usług medycznych w szpitalu. 

 

Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz odpowiedziała,  

że we wniosku do urzędu marszałkowskiego został wpisany aparat RTG i dodała, że byłaby 

szczęśliwa, gdyby spółka przynajmniej posiadała swój własny aparat RTG dobrej jakości, 

ponieważ obecny jest dzierżawiony. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani 

Emilia Urbanowicz dodała, że jego jakość nie jest zadowalająca i często ulega awariom. Prezes 

spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że w pierwszej 

kolejności złożyła wniosek na zakup aparatu RTG i tzw. aparatu ramię C, który jest potrzebny 

w chirurgii jednego dnia, ponieważ prześwietla bezpośrednio przy stole operacyjnym i można 

wykonywać zabiegi pod specjalistycznym rentgenem. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o.  

w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz poinformowała, że jeśli o specjalistów to w tej chwili 

zdjęcia RTG wysyłane są bezpośrednio do właściciela aparatu RTG i on zapewnia opisy zdjęć.  

Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że spółka 

nie posiada radiologa, który mógłby opisywać je. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o.  

w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz dodała, że jeśli chodzi o tomografię komputerową to jest 

ona bardzo potrzebna szczególnie przy chęci odtworzenia oddziału wewnętrznego. Prezes 

spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że priorytetem 

są inne urządzenia, jak chociażby cała pracownia endoskopii i choroby przewodu 

pokarmowego. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz 

poinformowała, że jeśli uda się cokolwiek uruchomić lub pozyskać jakieś pieniądze i jeśli 

będzie taka szansa to spółka znajdzie na nią miejsce. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o.  
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w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała, że w tej chwili jest to zbyt odległe, żeby 

znalazło się to w jakimś planie. Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia 

Urbanowicz dodała, że chciałaby najpierw zabezpieczyć podstawy. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że na zgromadzeniu wspólników spółki  

za ówczesnego prezesa otrzymano informację o tym, że spółka składała wniosek do fundacji 

WOŚP Jerzego Owsiaka. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że w tym wniosku 

priorytetem były m.in. tomografy. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował,  

że niestety ówczesny prezes złożył wniosek na aparat RTG, który nie był nigdzie premiowany, 

którego powiat nie uzyskał, a mógł to zrobić. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant podziękował Pani Prezes za jej zaangażowanie 

oraz inicjatywy, które wkłada w swoją pracę oraz rozwój spółki. Przewodniczący Rady Powiatu 

Pan Piotr Rant podziękował również za współpracę z samorządem, która jest wzorowa. 

 

Prezes spółki GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz powiedziała,  

że również dziękuje za współpracę, ponieważ to dzięki niej są efekty. Prezes spółki 

GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi Pani Emilia Urbanowicz dodała, że jeśli radni będą mieli jak 

największą wiedzę o jej działaniach to będą się wzajemnie rozumieli. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że w imieniu zarządu chciałby pochwalić 

działania Pani Prezes, ponieważ zawsze informuje o wszystkim na bieżąco i nawet, gdy pojawi 

się problem to wspólnie szukane jest jego rozwiązanie. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński dołączył się do gratulacji.  Przewodniczący 

Komisji Pan Piotr Mościński powiedział, że te podziękowania powinny również wybrzmieć  

na sesji, która jest transmitowana i mieszkańcy powinni wiedzieć o działaniach Pani Prezes. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zarządził 5 minut przerwy. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński wznowił posiedzenie Komisji. 
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Ad.6 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Gołdapskim w roku 2024 /sprawozdanie w załączeniu- zał. 

nr 4 do protokołu/. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że skład komisji prezentuje  

się następująco: Starosta jako przewodniczący, członkami są przedstawiciele Rady Powiatu 

Gołdapskiego Pani Anna Kozioł oraz Pan Piotr Mościński, członkami delegowanymi przez 

starostę są przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Gołdapi oraz przedstawiciele gmin, 

członkami z głosem doradczym są m.in. służb, inspekcje, straże oraz jednostki powiatu. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska dodała, że w posiedzeniach zawsze czynnie bierze 

udział pan prokurator oraz przedstawiciele nadleśnictw. Sekretarz Powiatu Pani Anna 

Makowska poinformowała, że realizując zadania Starosty w zakresie bezpieczeństwa  

i porządku, Komisja Bezpieczeństwa i Porządku szczególną uwagę skierowała na analizę pracy 

służb, inspekcji  i straży. W roku 2024 odbyło się pięć posiedzeń Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku, które obejmowały zagadnienia zgodnie  z zatwierdzonym planem pracy, 

mianowicie:  Komisja oceniła: stan porządku publicznego w powiecie, zagrożenia pożarowe  

w powiecie, stan sanitarny w powiecie. W celu dokonania oceny stanu bezpieczeństwa  

w powyższym zakresie analizie poddano przedłożone sprawozdania i informacje w zakresie: 

działań podejmowanych przez PCPR  w zakresie zapewnienia opieki ludziom w podeszłym 

wieku, bezpiecznego Internetu, realizacji zadań w 2023 roku przez Komendę Powiatową Policji 

i Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej, stanu sanitarnego Powiatu Gołdapskiego 

w 2023 roku, działalności w okresie zimowym Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej, Komendy Powiatowej Policji, Zarządu Dróg Powiatowych, przygotowania Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, Komendy Powiatowej Policji oraz  Stacji Sanitarno- 

Epidemiologicznej do sezonu letniego, podsumowania sezonu turystycznego w powiecie przez 

Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej, Komendę Powiatową Policji, działalności 

Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej podczas wypoczynku letniego dzieci  

i młodzieży w Powiecie Gołdapskim, przygotowania nadleśnictw do przeciwdziałania suszy 

oraz łagodzenia jej skutków, problemu używek wśród młodzieży, przygotowania służb, 

inspekcji, straży oraz powiatowych jednostek organizacyjnych do sezonu zimowego, stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu - na podstawie mapy zagrożeń. 

Komisja zapoznała się również z informacją o stanie przestępczości i jej zwalczaniu w obrębie 

działania Prokuratury Rejonowej w Olecku w 2023 roku. Poruszała także problematykę stanu 

dróg powiatowych i ograniczeń na nich występujących. Komisja Bezpieczeństwa i Porządku 
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przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji  w roku 2024 oraz opracowała projekt planu pracy 

na rok 2025. Plan pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku jest opracowywany w oparciu  

o propozycje zgłoszone przez jej członków oraz bieżące potrzeby związane z zapewnieniem 

bezpieczeństwa i porządku w powiecie. Komisja regularnie analizuje sytuację w zakresie 

ochrony porządku publicznego i proponuje działania, które mają na celu poprawę 

bezpieczeństwa mieszkańców. Członkowie komisji aktywnie uczestniczą w pracach, dzieląc 

się swoimi doświadczeniami, wiedzą i sugestiami, co pozwala na opracowanie kompleksowego 

i skutecznego planu działania. Komisja opiniowała również projekt budżetu powiatu na rok 

2025 w zakresie porządku  i bezpieczeństwa publicznego. W okresie sprawozdawczym 

Komisja wypracowała trzy wnioski, mianowicie: wniosek do Polskich Kolei Państwowych S.A 

w sprawie przeprowadzenia niezbędnych prac modernizacyjnych przejazdu kolejowego  

na ul. Gumbińskiej, ponowienie wniosku do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  

w sprawie możliwości wydłużenia czasu oświetlenia ścieżki pieszo- rowerowej przy DK 65 

dostosowując go do potrzeb pracowników zatrudnionych w Specjalnej Suwalskiej Strefie 

Ekonomicznej, ponowienie wniosku do Burmistrza Gołdapi w sprawie rozważenia możliwości 

montażu progów zwalniających, ograniczających prędkość pojazdów poruszających  

się po drodze gminnej – ul. Marii Konopnickiej w Gołdapi. W odpowiedzi na rosnące potrzeby 

w zakresie poprawy bezpieczeństwa i porządku publicznego Rada Powiatu przyznała środki 

finansowe poprzez Fundusz Wsparcia służbom mundurowym: Komendzie Powiatowej Policji, 

placówkom Straży Granicznej oraz Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej.  

Przyznanie funduszy na wsparcie służb mundurowych to inwestycja w poczucie 

bezpieczeństwa, które jest fundamentem stabilności i rozwoju każdej społeczności. 

Priorytetowym zadaniem Komisji w 2024 roku było skuteczne nadzorowanie realizacji zadań 

określonych w Planie Pracy oraz podejmowanie działań w odpowiedzi na bieżące wyzwania, 

mające istotne znaczenie dla zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańców powiatu. W ramach 

omawianych tematów, szczególną uwagę poświęcono identyfikacji zagrożeń  

oraz podejmowaniu działań mających na celu ich eliminowanie. Dzięki ścisłej współpracy 

służb, inspekcji i straży udało się osiągnąć optymalny poziom bezpieczeństwa, co przyczyniło 

się do poprawy jakości życia mieszkańców powiatu gołdapskiego i skuteczniejszego 

reagowania na istniejące oraz potencjalne zagrożenia. Komisja Bezpieczeństwa i Porządku 

zrealizowała wszystkie swoje zamierzenia przyjęte do realizacji w roku 2024. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że mieszkańcy ulicy Chopina również 

wnioskowali  o progi zwalniające. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował,  



19 

 

że rozmawiał z Panią Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych i otrzymał informację,  

że jeśli są autobusy szkolne, rejsowe lub inne to według przepisów nie ma możliwości 

umieszczenia takich progów zwalniających.  Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał,  

że chciałby wesprzeć stanowisko w sprawie otworzenia odcinka obwodnicy, aby pojazdy 

wolnobieżne mogły poruszać się w kierunku Jabramowa. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

poinformował, że zostanie wystosowany wniosek o to do zarządu dróg. 

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że na ulicy Chopina nie ma takiego 

stromego zjazdu jak z ulicy Konopnickiej. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 12 głosami za, 1 przeciw oraz 1 wstrzymującym się i 1 osobie nieobecnej przyjęła 

sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Gołdapskim 

w roku 2024. 

 

Ad.7 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach prowadzonych przez powiat gołdapski w 2024 r. /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 5 do 

protokołu/. 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że w terminie do dnia 

20 stycznia każdego roku organ prowadzący szkołę przeprowadza analizę poniesionych  

w poprzednim roku kalendarzowym wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu 

do wysokości średnich wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. W przypadku nieosiągnięcia w roku 

podlegającym analizie wysokości średnich wynagrodzeń – organ prowadzący szkołę ustala 

kwotę różnicy między wydatkami poniesionymi na wynagrodzenia nauczycieli w danym roku 

a iloczynem średniorocznej liczby etatów nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego oraz średnich wynagrodzeń nauczycieli ustalonych w danym roku. Kwota 
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różnicy, o której mowa jest dzielona między nauczycieli zatrudnionych i pobierających 

wynagrodzenie w roku, dla którego ustalono kwotę różnicy, w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego i wypłacana w terminie do dnia 31 stycznia roku 

kalendarzowego następującego po roku, dla którego wyliczono kwotę różnicy, w formie 

jednorazowego dodatku uzupełniającego ustalanego proporcjonalnie do okresu zatrudnienia 

oraz osobistej stawki wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela, zapewniając osiągnięcie 

średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w danej jednostce 

samorządu terytorialnego w roku, dla którego wyliczono kwotę różnicy. Przedłożone 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat gołdapski w 2024r., potwierdza, 

iż nie wypłaca się za rok 2024 jednorazowego dodatku uzupełniającego zatrudnionym 

nauczycielom. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania.  

  

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 14 głosami za, przy 1 osobie nieobecnej się przyjęła sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w szkołach prowadzonych przez powiat gołdapski w 2024 r.  

 

Ad.8 

Przewodniczący Komisji Stałej Pan Piotr Mościński przedstawił sprawozdanie z prac Komisji 

Stałej Rady Powiatu w roku 2024 /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 6 do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Stałej Pan Piotr Mościński poinformował, że Komisja Stała Rady 

Powiatu opracowała roczne plany pracy, które zostały podjęte Uchwałą Rady Powiatu 

LXXIV/354/2023 z dnia 21 grudnia 2023 roku. Przewodniczący Komisji Stałej Pan Piotr 

Mościński powiedział, że praca Komisji Stałej Rady Powiatu przebiegła następująco i dodał, 

że w styczniu odbyło się posiedzenie, którego przedmiotem było informacja z działalności  

GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi, przyjęcie sprawozdania z pracy Rady Powiatu  w roku 2023, 

przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Stałej Rady Powiatu w roku 2023, przyjęcie 

sprawozdania z planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej za 2023 rok, przyjęcie sprawozdania 
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z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Gołdapskim w roku 2023, 

przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Gołdapski w 2023 r., 

jeden projekt uchwały Rady Powiatu. Przewodniczący Komisji Stałej Pan Piotr Mościński 

poinformował, że w lutym przedmiotem posiedzenia było: przyjęcie informacji z działalności 

Komendy Powiatowej Policji w Gołdapi w roku 2023, przyjęcie informacji z działalności 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi w roku 2023, przyjęcie 

informacji z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi w roku 2023, przyjęcie 

informacji z realizacji Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji 

Lokalnego Rynku Pracy w roku 2023, przyjęcie sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi w art. 3 ust 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, za rok 2023 oraz cztery projekty uchwał 

Rady Powiatu. W marcu przyjęła sprawozdanie Dyrektora Domu dla dzieci i młodzieży „Tacy 

Sami” w Gołdapi za okres 01.07.2023-31.12.2023 r. z realizacji zadania publicznego 

„Prowadzenia całodobowej placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego 

łączącej zadania o charakterze interwencyjnym”, sprawozdanie z działalności  Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi za 2023 rok w porównaniu do roku 2023 oraz  sprawozdanie  

z działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi  za rok 2023. Przedmiotem 

posiedzenia było również pięć projektów uchwał. W kwietniu tematem posiedzenia było: 

przyjęcie raportu ze stanu sanitarno–higienicznego Powiatu Gołdapskiego za rok 2023, 

przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi w roku 

2023, przyjęcie sprawozdania z realizacji powiatowej strategii rozwiązywania problemów 

społecznych w roku 2023, przyjęcie sprawozdania z realizacji „Powiatowego Programu 

Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych” w roku 2023, dokonanie oceny zasobów pomocy 

społecznej za rok 2023 dla Powiatu Gołdapskiego oraz pięć projektów uchwał Rady Powiatu. 

W czerwcu obyły się dwa posiedzenia i na jednym z nich przedmiotem posiedzenia były dwa 

projekty uchwał. Na drugim posiedzeniu przedmiotem posiedzenia było: przedstawienie 

Raportu o stanie Powiatu Gołdapskiego za rok 2023, siedem projektów uchwał Rady Powiatu, 

przygotowanie do udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Gołdapi za 2023 rok w tym: 

rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2023 rok, rozpatrzenie sprawozdania Zarządu 

Powiatu w Gołdapi z wykonania budżetu powiatu za 2023 rok, zapoznanie się z informacją  

o stanie mienia Powiatu Gołdapskiego, zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd Powiatu sprawozdaniu z wykonania budżetu  

za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, zapoznanie się z wnioskiem 



22 

 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi o udzieleniu absolutorium, zapoznanie się  

z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi, wystąpienie komisji stałej oraz dyskusja. W sierpniu na 

pierwszym posiedzeniu przedmiotem były trzy projekty uchwał, natomiast na drugim pięć 

projektów uchwał oraz przyjęcie informacji o stanie i strukturze bezrobocia oraz formach 

przeciwdziałania bezrobociu w I półroczu 2024 roku. We wrześniu tematem posiedzenia było: 

zapoznanie się z informacją dotyczącą przebiegu letniego sezonu turystycznego w 2024  

w Powiecie Gołdapskim, zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu szkół i placówek 

oświatowych w roku szkolnym 2023/2024, zapoznanie się z informacją dotyczącą 

przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2024/2025 oraz siedem projektów 

uchwał Rady Powiatu. W październiku przedmiotem posiedzenia było pięć projektów uchwał 

Rady Powiatu. W listopadzie na pierwszym posiedzeniu był to jeden projekt. Na drugim 

listopadowym posiedzeniu przedmiotem było: przedstawienie informacji o wykonanych 

zadaniach inwestycyjnych i remontach na drogach powiatowych w roku 2024 oraz informacji 

dotyczącej przygotowania do sezonu zimowego, przedstawienie informacji o remontach  

i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2024 na obiektach będących w zasobie Powiatu 

Gołdapskiego oraz o pozyskanych środkach zewnętrznych i ich wykorzystaniu w porównaniu 

do roku poprzedniego, cztery projekty uchwał Rady Powiatu oraz praca nad budżetem Powiatu 

Gołdapskiego na rok 2025 wraz z wypracowaniem opinii Komisji. W grudniu odbyło się jedno 

posiedzenie, którego przedmiotem było: wypracowanie opinii Komisji Stałej Rady Powiatu  

o Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2025– 2040  

z uwzględnieniem autopoprawki, wypracowanie opinii Komisji Stałej Rady Powiatu o budżecie 

powiatu na rok 2025 z uwzględnieniem autopoprawki oraz dziesięć projektów uchwał Rady 

Powiatu. Biorąc powyższe pod uwagę Komisja odbyła 13 posiedzeń. Przedmiotami posiedzeń 

były informacje, sprawozdania kierowników jednostek powiatowych, wydziałów starostwa 

oraz 58 projektów uchwał Rady Powiatu. Reasumując należy stwierdzić, iż na posiedzeniach 

Komisji Stałych Rady Powiatu były realizowane tematy zgodne z planem pracy, jak również 

odbywały się one według potrzeb. Komisja wniosków nie wypracowała. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania.  

  

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 
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Komisja 13 głosami za, przy 1 wstrzymującym się i 1 osobie nieobecnej przyjęła 

sprawozdanie z prac Komisji Stałej Rady Powiatu w roku 2024. 

 

Ad.9 

Przewodniczący Powiatu Pan Piotr Rant przedstawił sprawozdanie z prac Rady Powiatu w roku 

2024 /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 7 do protokołu/. 

Przewodniczący Powiatu Pan Piotr Rant poinformował, że Rada Powiatu opracowała roczne 

plany pracy, które zostały podjęte Uchwałą Rady Powiatu Nr LXXIV/353/2023 z dnia  

21 grudnia 2023 roku. Przewodniczący Powiatu Pan Piotr Rant powiedział, że praca Rady 

Powiatu przebiegła następująco i dodał, że w styczniu przedmiotem posiedzenia było: 

informacja z działalności  GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi, przyjęcie sprawozdania z pracy 

Rady Powiatu  w roku 2023, przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Stałej Rady Powiatu  

w roku 2023, przyjęcie sprawozdania z planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej za 2023 rok, 

przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie 

Gołdapskim w roku 2023, przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez Powiat Gołdapski w 2023 r., jedna uchwała Rady Powiatu. przyjęcie informacji  

z działalności Komendy Powiatowej Policji w Gołdapi w roku 2023, przyjęcie informacji  

z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi w roku 2023, 

przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi w roku 2023, 

przyjęcie informacji z realizacji Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia  

oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy w roku 2023, przyjęcie sprawozdania z realizacji 

„Programu współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi w art. 3 ust 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, za rok 2023 oraz cztery uchwały 

Rady Powiatu. W marcu przyjęła sprawozdanie Dyrektora Domu dla dzieci i młodzieży „Tacy 

Sami” w Gołdapi za okres 01.07.2023-31.12.2023 r. z realizacji zadania publicznego 

„Prowadzenia całodobowej placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego 

łączącej zadania o charakterze interwencyjnym”, sprawozdanie z działalności  Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi za 2023 rok w porównaniu do roku 2023 oraz  sprawozdanie  

z działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi  za rok 2023. Przedmiotem 

posiedzenia było również pięć projektów uchwał. W kwietniu tematem posiedzenia było: 

przyjęcie raportu ze stanu sanitarno–higienicznego Powiatu Gołdapskiego za rok 2023, 

przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi w roku 

2023, przyjęcie sprawozdania z realizacji powiatowej strategii rozwiązywania problemów 
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społecznych w roku 2023, przyjęcie sprawozdania z realizacji „Powiatowego Programu 

Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych” w roku 2023, dokonanie oceny zasobów pomocy 

społecznej za rok 2023 dla Powiatu Gołdapskiego oraz pięć uchwał Rady Powiatu. W maju 

przedmiotem posiedzenia było: wręczenie przez Przewodniczącego Powiatowej Komisji 

Wyborczej nowo wybranym radnym zaświadczeń o wyborze, złożenie ślubowania przez 

radnych Rady Powiatu Gołdapskiego oraz cztery uchwały Rady Powiatu. Na drugim majowym 

posiedzeniu przedmiotem było siedem uchwał Rady Powiatu. W czerwcu, na pierwszym 

posiedzeniu przedmiotem posiedzenia były dwie uchwały Rady Powiatu. Na drugim natomiast 

przedmiotem było: przedstawienie Raportu o stanie Powiatu Gołdapskiego za rok 2023, siedem 

projektów uchwał Rady Powiatu, przygotowanie do udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu w Gołdapi za 2023 rok w tym: rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2023 rok, 

rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu w Gołdapi z wykonania budżetu powiatu za 2023 

rok, zapoznanie się z informacją o stanie mienia Powiatu Gołdapskiego, zapoznanie się z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd Powiatu sprawozdaniu  

z wykonania budżetu za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, zapoznanie 

się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi o udzieleniu absolutorium, 

zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi, wystąpienie komisji stałej oraz dyskusja.  

13 sierpnia odbyło się posiedzenie, którego przedmiotem były trzy uchwały Rady Powiatu  

oraz apel o pełną reaktywację linii kolejowych wschodniej części Województwa Warmińsko – 

Mazurskiego. Na drugim posiedzeniu w sierpniu przedmiotem posiedzenia było: 

przedstawienie informacji o stanie i strukturze bezrobocia oraz formie przeciwdziałania 

bezrobociu w I półroczu 2024 roku oraz pięć uchwał Rady Powiatu. We wrześniu tematem 

posiedzenia było: zapoznanie się z informacją dotyczącą przebiegu letniego sezonu 

turystycznego w 2024 w Powiecie Gołdapskim, zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu 

szkół i placówek oświatowych w roku szkolnym 2023/2024, zapoznanie się z informacją 

dotyczącą przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2024/2025 oraz siedem 

uchwał Rady Powiatu. W październiku przedmiotem posiedzenia było pięć uchwał Rady 

Powiatu oraz analiza świadczeń majątkowych. W listopadzie przedmiotami posiedzeń było: 

jedna uchwała Rady Powiatu, przedstawienie informacji o wykonanych zadaniach 

inwestycyjnych i remontach na drogach powiatowych w roku 2024 oraz informacji 

dotyczących przygotowania do sezonu zimowego, przedstawienie informacji o remontach  

i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2024 na obiektach będących w zasobie Powiatu 

Gołdapskiego oraz o pozyskanych środkach zewnętrznych oraz ich wykorzystaniu  
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w porównaniu do roku poprzedniego oraz cztery uchwały Rady Powiatu. W grudniu odbyło się 

jedno posiedzenie, którego przedmiotem było: wypracowanie opinii Komisji Stałej Rady 

Powiatu o Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2025– 2040  

z uwzględnieniem autopoprawki, wypracowanie opinii Komisji Stałej Rady Powiatu o budżecie 

powiatu na rok 2025 z uwzględnieniem autopoprawki oraz dziesięć uchwał Rady Powiatu. 

Biorąc powyższe pod uwagę Rada Powiatu odbyła 15 posiedzeń. Przedmiotami posiedzeń były 

informacje, sprawozdania kierowników jednostek powiatowych, wydziałów starostwa oraz  

69 uchwał Rady Powiatu. Reasumując należy stwierdzić, iż na posiedzeniach Rady Powiatu 

były realizowane tematy zgodne z planem pracy Rady Powiatu, jak również odbywały  

się one według potrzeb. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania.  

  

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 13 głosami za, przy 1 wstrzymującym się i 1 osobie nieobecnej przyjęła 

sprawozdanie z prac Rady Powiatu w roku 2024. 

 

Ad.10 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Kozioł przedstawiła sprawozdanie z planu 

pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej w roku 2024 /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 8 do protokołu/. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Kozioł  poinformowała, że Komisja pracowała 

zgodnie z Planem Kontroli Komisji Rewizyjnej zatwierdzonym Uchwałą Rady Powiatu  

nr LXXIV/355/2023 z dnia 21 grudnia 2023 roku opracowała roczny plan pracy: w dniu  

30 stycznia 2024 roku: opracowanie sprawozdania z planu pracy i kontroli  Komisji Rewizyjnej 

za 2023 rok. Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z planu pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej za 2023 rok. Komisja zgodnie z Planem Kontroli Komisji Rewizyjnej 

zatwierdzonym Uchwałą Rady Powiatu nr LXXIV/355/2023 z dnia 21 grudnia 2023 roku, 

odbyła 11 posiedzeń: w dniu 28 lutego 2024 roku: przedmiotem posiedzenia była analiza 

finansowa wraz z analizą zatrudnienia w Zespole Szkół Zawodowych w Gołdapi. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie oceniła działalność Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi  

w zakresie analizy finansowej wraz z analiza zatrudnienia. W dniu 19 marca 2024 roku: 
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kontrola Starostwa Powiatowego w Gołdapi w zakresie pozyskania środków finansowych  

w ramach Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2023.  

W wyniku kontroli Komisja Rewizyjna pozytywnie oceniła działalność Starostwa 

Powiatowego w Gołdapi w zakresie pozyskania środków finansowych w ramach Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2023. w dniu 03 kwietnia 2024 roku: 

kontrola wykonania budżetu za rok 2023: rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2023 r.; 

rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 r. wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o tym sprawozdaniu; rozpatrzenie informacji o stanie mienia jednostki; 

sporządzenie opinii o wykonaniu budżetu powiatu za rok 2023; sporządzenie wniosku 

dotyczącego udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. W wyniku analizy przedstawionych 

materiałów oraz uzyskanych wyjaśnień Komisja Rewizyjna stwierdziła, iż Zarząd Powiatu 

realizując zadania związane z wykonaniem budżetu kierował się zasadą celowości, legalności, 

rzetelności i oszczędności w gospodarowaniu środkami publicznymi. Badając sprawozdanie z 

wykonania budżetu nie stwierdzono nieprawidłowości w wykonaniu budżetu oraz przekroczeń 

planu wydatków. Komisja wypracowała pozytywnie opinie i opracowała wniosek na temat 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. Wniosek Komisji Rewizyjnej został 

przedstawiony Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie, która po zapoznaniu  

się z wykonaniem budżetu powiatu, nie zauważyła naruszeń prawa oraz wydała pozytywną 

opinię dla wniosku Komisji Rewizyjnej. W dniu 29 maja 2024 roku: kontrola Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi w zakresie przeglądu Dróg Powiatowych. Komisja jednogłośnie 

pozytywnie oceniła Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi w zakresie przeglądu Dróg 

Powiatowych. W dniu 24 czerwca 2024 roku: kontrola Starostwa Powiatowego w Gołdapi  

w zakresie realizacji „Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie  w roku 2023”. Komisja jednogłośnie pozytywnie oceniła Starostwo 

Powiatowe w Gołdapi w zakresie realizacji „Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w roku 2023”. W dniu 26 sierpnia 2024 roku: kontrola 

Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi w zakresie realizacji programów pomocy  

dla Przedsiębiorców w 2023 r. Komisja jednogłośnie pozytywnie oceniła działalność 

Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi w zakresie realizacji programów pomocy  

dla Przedsiębiorców w 2023 r. W dniu 17 wrześniu 2024 roku: kontrola Powiatowego Centrum 

Pomocy w Rodzinie w Gołdapi w zakresie organizacji pieczy zastępczej w powiecie 

Gołdapskim. Komisja jednogłośnie pozytywnie oceniła działalność Powiatowego Centrum 
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Pomocy w Rodzinie w Gołdapi w zakresie organizacji pieczy zastępczej w powiecie 

Gołdapskim. W dniu 17 października 2024 roku: kontrola Zarządu Dróg Powiatowych  

w Gołdapi w zakresie przygotowania do sezonu zimowego 2024/2025. Komisja jednogłośnie  

pozytywnie oceniła działalność Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi w zakresie 

przygotowania do sezonu zimowego 2024/2025. W dniu 19 listopada 2024 roku: kontrola 

Starostwa Powiatowego w Gołdapi w zakresie podziału środków na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli w roku 2023. Komisja jednogłośnie pozytywnie oceniła 

działalność Starostwa Powiatowego w Gołdapi w zakresie podziału środków  

na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli w roku 2023. W dniu 16 grudnia 

2024 roku: opracowanie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2025. Komisja jednogłośnie 

przyjęła plan kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania.  

  

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 12 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się i 1 osobie nieobecnej przyjęła 

sprawozdanie z planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej w roku 2024. 

 

Ad.11 

Sprawy bieżące brak. 

 

Ad.12 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant powiedział, że powstała inicjatywa w efekcie, 

której obecni członkowie powołaliby komisję dotyczącą wód powierzchniowych powiatu 

gołdapskiego. Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował, że chodzi w tym 

o to, że wody powiatu zostały zaniedbane i ten temat przejawia się na bieżąco i trzeba 

potraktować go strategią. Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant powiedział, że chodzi 

o to, aby spróbować zalążki strategii z gospodarowaniem tych wód, z wykorzystaniem 

turystycznym, powodziowym czy suszowym. Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant 

dodał, że w sąsiednich powiatach jest instytucja, która nazywa się Fundacja Wielkich Jezior 

Mazurskich i zajmuje się ona gospodarowaniem akwenami, których jest tam dużo i wobec tego 
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maja właściwą opiekę. Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował, że Pan 

Jarosław Słoma zwrócił ostatnio uwagę, że w powiecie znajduje się najstarsza budowla 

hydrotechniczna na mazurach i jest to kanał brożański, który został wybudowany w 17 wieku. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant powiedział, że jest to odpowiedni czas, aby 

zainteresować się akwenami i ciekami wodnymi w powiecie. Przewodniczący Rady Powiatu 

Pan Piotr Rant poinformował, że osoby chętne mogą się do niego zgłaszać.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jest to temat złożony i on sam od paru lat jest 

przewodniczącym Komisji do Monitorowania Niekorzystnych Zjawisk Atmosferycznych  

w Warmińsko-Mazurskiej Izbie Rolniczej. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział,  

że temat na obszarach całego kraju jest trudny, ponieważ system zarządzania wodą był do tej 

pory tylko odprowadzający glebę, niestety klimat się zmienia. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki powiedział, że w systemach nie ma oceny rolniczych wód powierzchniowych, a jest 

ich z roku na rok coraz mniej. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że dlatego warto byłoby 

tym tematem się zająć i pomyśleć nad rozwiązaniem, aby tworzyć system, który odprowadzi 

wodę, ale w razie potrzeby ją również cofnie.  

 

Ad.13 

Wnioski Komisji nie zgłoszono. 

 

Ad.14 

Przewodniczący Komisji Stałej Rady Powiatu Pan Piotr Mościński podziękował za pracę  

oraz przybycie i zamknął X (10) posiedzenie Komisji Stałej Rady Powiatu. 

 

Na tym protokół skończono. 

Protokół składa się z 28 stron kolejno ponumerowanych. 

 

                Przewodniczący Komisji  

         Planowania, Budżetu, Finansów,  

                       Promocji Powiatu, Gospodarki,  

          Ochrony Środowiska, Zdrowia,  

           Oświaty i Polityki Społecznej  

 

                                        Piotr Mościński   

 

Protokołowała: Monika Bruszewska 27.01.2025 r. 


